
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.:  
 
 

Technische vraag aan: Hiltja Hoff 

 
Onderwerp: Raadsvoorstel Afvalstoffenverordening Maashorst 
 
 

1. Wat vinden Schaijk en Reek van Milieustraat? 

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 7-12-2023  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen   

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Hiltja Hoff 

Datum: 11-12-2023 
 
Vraag: 
1. Wat vinden Schaijk en Reek van Milieustraat? 
 
Antwoord: 
In de enquête zomer 2022 gaven de inwoners uit Reek en Schaijk niets aan over de 
milieustraat in Uden. En in persoonlijke gesprekken heeft een enkele inwoner uit Schaijk of 
Reek afgelopen jaar aangegeven dat het hen niet veel uitmaakt of zij naar de milieustraat in 
Oss moeten of in Uden. Belangrijker vonden ze dat de inwoners goed geïnformeerd worden 
over de verandering. 
Over de verandering per 1 januari 2024 ontvingen de inwoners uit Reek, Schaijk en Zeeland 
in november informatie thuis. Ook is op de gemeentepagina en website hierover 
gecommuniceerd en volgt komende tijd nog meer communicatie. Tot nu toe is er geen enkel 
commentaar over deze verandering bij team afval ontvangen. Wel merken we dat de pagina 
over de milieustraat op de gemeentelijke website veel wordt bezocht en mensen dus 
nieuwsgierig zijn. 

 
 
 
 
  


